

English Version

Policy Name:	Local Stakeholder Engagement Policy

Policy Information:

Code:	PS_69_SDG16_4
Issue date:	2018
Revision, Date:	V05, 2025
Evaluation Frequency:	Yearly
Level of Confidentiality:	Public
Pages:	2
Policy Approved Date:	22 Feb 2018
Decision of the Deans Council:	24 July 2018/2019

Responsibilities and implementation:

Follow-up, review and	Strategies and Policies Committee, Sustainability and		
development:	Ranking Office		
Accreditation:	Human Resources and Institutional Development Unit		
Application (scope):	Deanships, academic colleges, scientific and		
	administrative centers, administrative units and		
	departments.		

Policy Statement:

The University is committed to strengthening effective collaboration with local stakeholders through organizational mechanisms that ensure their identification and active participation in decision-making processes with a community impact. The focus is on achieving sustainable partnerships that support the aspirations of both the university and the local community.

Policy objectives (desired outcomes):

1.	Enhance communication channels between the university and local stakeholders to		
	ensure positive and sustainable interaction.		
2.	Enable stakeholders to contribute to university decision-making through effective		
	partnership mechanisms.		
3.	Develop joint programs and initiatives with local stakeholders that support		
	community development.		
4.	Increase community awareness of the university's role in supporting significant local		
	issues.		

Related procedures:

1. Local Stakeholders Identification and Engagement Procedure

Key Performance Indicators (KPIs):

1.	Number of Local Stakeholders Participating in University Decisions
2.	Number of Joint Meetings with Local Stakeholders

Recommendations of the last review:

1.	Update and improve mechanisms for engaging local stakeholders to increase	
	effective participation in university decisions.	
2.	Organize specialized training programs and workshops to enhance stakeholders'	
	understanding of their roles in university decision-making.	
3.	Establish a digital platform for continuous communication with local stakeholders,	
	ensuring they receive regularly updated information.	

جامعة عمان الأهلية

Al-Ahliyya Amman University



النسخة العربية

سياسة التعاون مع أصحاب المصلحة المحليين	اسم السياسة

المعلومات العامة:

الرمز:	PS_69_SDG16_4
تاريخ الإصدار:	2018
رقم المراجعة، وتاريخها:	V05, 2025
التقييم الدوري:	سنوبا"
مستوى السرية:	عام
عدد الصفحات:	2
تاريخ اعتماد السياسة:	22 Feb 2018
قرار مجلس العمداء:	24 July 2018/2019

المسؤوليات والتطبيق:

لجنة الاستراتيجيات والسياسات، ومكتب الاستدامة والتصنيفات	المتابعة والمراجعة والتطوير:
وحدة الموارد البشرية والتطوير المؤسسي	الاعتماد:
العمادات، والكليات الأكاديمية، والمراكز العلمية والإدارية، والوحدات والدوائر الإدارية.	التطبيق (النطاق):

نص السياسة:

تلتزم الجامعة بتعزيز التعاون الفعال مع أصحاب المصلحة المحليين من خلال آليات تنظيمية تضمن تحديدهم، ومشاركتهم الفاعلة في عمليات اتخاذ القرارات ذات الأثر المجتمعي، مع التركيز على تحقيق شراكات مستدامة تدعم تطلعات الجامعة والمجتمع المحلي.

أهداف السياسة (النتائج المرجوة):

تعزيز قنوات الاتصال بين الجامعة وأصحاب المصلحة المحليين لضمان تفاعل إيجابي ومستدام.	.1
تمكين أصحاب المصلحة من المساهمة في صناعة قرارات الجامعة من خلال آليات شراكة فاعلة.	.2
تطوير برامج ومبادرات مشتركة مع أصحاب المصلحة المحليين تدعم التنمية المجتمعية.	.3
تعزيز التوعية المجتمعية حول دور الجامعة في دعم القضايا المحلية ذات الأهمية.	.4

الإج ارءات المرتبطة:

مؤش ارت الأداء:

عدد أصحاب المصلحة المحلبين المشاركين في قرارات الجامعة	.1
عدد الاجتماعات والفعاليات المشتركة مع أصحاب المصلحة المحليين	.2

توصیات آخر م ارجعة:

تحديث وتطوير آليات إشراك أصحاب المصلحة المحليين لزيادة فاعلية المشاركة في قرارات الجامعة.	.1
تنظيم برامج تدريبية وورش عمل متخصصة لتعزيز فهم أصحاب المصلحة لأدوارهم في عملية صنع القرار الجامعي.	.2
إنشاء منصة رقمية للتواصل المستمر مع أصحاب المصلحة المحليين، لضمان وصولهم للمعلومات المحدثة بشكل	.3
منتظم.	